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Deltagere:  Sara Jacobsen (SJ) Formand 
  Kristina Wollesen (KW) Næstformand 

 Simone Skovhaur (SS) 
 Tenna Hentzen (TH) 
 Carina Bak Lange (CL) 

 
 3 stk medlemmer 
  
Fraværende:  

                                
Kopi til:  Deltagerne + hjemmesiden 
 
Referent: Kristina Wollesen 
 
Mødedato: 8 oktober 2020 
 
Emne: Åbent Bestyrelsesmøde 
 

 

Emne Kommentarer Ansvarlig 

 

1. Bestyrelsen - Oprids af ansvarsområder pt.  
- Stævneudvalg Sara 
- Cafeterieudvalg Tenna 
- Undervisning Kristina 
- Juniorudvalg Tenna 
- Elevheste Simone 
- Sekretær Kristina 
- Baner Kristina 
- Kasserer Simone 

Alle 

 

2. Elev pony/hest 

 

- Dyrlægen kommer og tjekker Batman og Tamon, begge 
er lidt til den tynde side.  

- Nye sadler skal findes til Mille og Paprika 

- Oprydning og salg af gamle sadler 

- Mina rides af voksen i uge 42, tiltrængt 

SS 

 

SS 

SS 

CH/SS 

 

3. Undervisning - Ny underviser på torsdagsholdene, Silja Iversen 

- Venteliste til undervisning 

- Retningslinjer for undervisere, råd og vedledning ved 
håndtering af rytterne. 

Dette er et punkt til næste møde!   

KW 

KW 

KW 

 

4. Stævneudvalg - D-stævne 17-18 oktober  

- Tjekke op på corona regler pt. 

SJ 

SJ 
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- Snackbilletter, hvem og hvornår fås en billet. Hjælpere i 
køkkenet må tage noget at drikke og den nye snackbillet 
vil være kage+sodavand, ikke slik.  

KW 

 

5. Cafeteriaudvalg - Flere medlemmer i udvalget. Så de bedre kan hjælpe 
hinanden.  

- Tjekke op på corona regler ifht stævnet 

TH 

 

TH 

 

6. Nyt fra kasse-
rer 

-   

 

7. Juniorudvalget 

 

- Julehygge, Sarah og Pia kommer med juletræer.  TH 

 

8. Div.  - Bestilt ny låge i barrieren til lille hal 

- Varmepumpen er uden strøm? Beder elektrikeren kigge 
på den.  

- Toplaget er lagt og skal lige rides på plads inde vi kan 
planere igen. Vanding kan ske fra søndag igen. 

- Taget over rytterstuen og sekretariat bliver skiftet, det er 
utæt og Søren har kigget på det med tømreren. 

KW 

KW 

 

KW 

 

    

9. Indkomne for-
slag 

- Når spring aflyses, gives der mulighed for at ride UV pri-
vat og det giver forskelsbehandling da elevryttere jo ikke 
kan være med. Svar: det er ikke meningen at der skal 
tilbydes privat UV, der skal søges en afløser i stedet.  

- Holdene i lillehal (onsdag) ønsker at kunne blive under-
vist i store hal på lige fod med de andre hold. Svar: det 
forstår vi godt, det er desværre bare ikke en mulig-
hed pt.  

Ifh til at vi kunne differencer prisen, så syntes vi at 
undervisningen i lille hal giver samme udbytte for 
rytteren da de til stævner skal ride på b-bane. Vi har 
samme udgifter på det så vi kan ikke sænke prisen.  

Det er heller ikke muligt at lave en turnusordning. 

Dog vil vi gøre underviseren opmærksom på at de 
gerne må booke den store hal op til stævner eller til 
juleafslutning, hvis de vil øve stævner eller lave evt. 
ponygames.  

Alle 

 

 

 

Alle 

 

    

10. Næste møde - 12 november 2020 kl 19:45  Alle 
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Referatet godkendt          /          2020 
 
 
 
 
____________________ ____________________ ____________________ 
Sara Jacobsen Kristina Wollesen Carina Bak Lange  
Formand Næstformand/Sekretær Medlem 
 
 
____________________ ____________________  
Tenna Hentzen Simone Skovhaur 
Medlem                              Medlem/Kasserer 


